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Handläggare Till 
Maria Klavdianou-Lundell 
Telefon: 508 27 609 

Idrottsnämnden 

 

 

Idrottsytor i Annedal                                                    
Svar på skrivelse från Daniele Fava (FP) 

 

Förslag till beslut 

 

Som svar på skrivelsen överlämnar nämnden idrottsförvalt-     

ningens tjänsteutlåtande.  

 

 

 

Olof Öhman      Kersti Ruthström 

Förvaltningschef     Avdelningschef 

 

 

Sammanfattning 
Daniele Fava har i en skrivelse till idrottsnämnden uttryckt oro över 

bristen på planerade idrottsytor i Annedal. 

 

Idrottsförvaltningen konstaterar att det finns ont om kommunal 

mark i området Annedal, men att det sker flera idrottssatsningar i 

den omedelbara närheten, till exempel på Bällsta IP och genom ett 

privat initiativ kring Solvalla. Förvaltningen är medveten om beho-

vet av idrottsytor i hela västerort, och arbetar kontinuerligt med 

denna fråga. Förvaltningens prioriteringar samt placeringar av id-

rottshallar som ses som möjliga att tillskapa kan utläsas i den lång-

siktiga investeringsplanen. Främst på grund av brist på kommunal 

mark finns inga idrottsytor i själva Annedal inplanerade, men för-

valtningen fortsätter arbeta för att förbättra idrottsmöjligheterna i 

hela västerort. 

 



 Tjänsteutlåtande 

 Dnr 01.01/1039/2015 

Sida 2 (2) 

 

 

 

Ärendet 

Till idrottsnämnden har den 14 september 2015 inkommit en skri-

velse från Daniele Fava (FP) för handläggning och besvarande. I 

skrivelsen önskar skribenten svar på frågor om hur idrottsmöjlighe-

terna i Annedal tillgodoses. Skrivelsen bifogas. 

 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts av utvecklingsavdelningen. 

 

Förvaltningens synpunkter  

Idrottsförvaltningen konstaterar att skribenten uttrycker önskemål 

som överensstämmer med idrottsnämndens långsiktiga investe-

ringsplan.  Dock är själva Annedal ett område där förvaltningen ser 

svårigheter med att etablera ny kommunal idrottsyta, då det är ont 

om kommunal mark i området. I stadens planering av Annedalsom-

rådet har någon idrottshall inte beretts utrymme, varför detta inte 

längre betraktas som aktuellt.  

 

Idrottsmöjligheter för boende i Annedal bedöms till stor del kunna 

erbjudas genom den stora anläggning som planeras på närbelägna 

Bällsta IP. Förvaltningen har där dels ett uppdrag att utveckla en 

multi-/friidrottshall, och dels kommer där att tillskapas en större 

utomhusanläggning i direkt anslutning till denna. 

 

Det finns även ett privat initiativ för en större sportanläggning vid 

Solvalla, något förvaltningen bedömer som ett positivt tillskott för 

idrottsmöjligheterna i närområdet. 

 

Förvaltningen är medveten om behovet av utökad idrottsyta i väs-

terort, både för inomhus- och utomhusidrotter, och arbetar aktivt 

med att bevaka och utveckla de möjligheter till nya ytor/anläggnin-

gar som ges i stadsutvecklingsområden generellt och inom till ex-

empel västerorts alla delar. 

 

                                           ________ 

 

 

 

 

 

 

Bilaga 

Skrivelse från Daniele Fava (FP)  


